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Op 21 februari 2024 stelde raadslid G.J. Engberts (PvdA) ons schriftelijke vragen over
Daklozenopvang Pauluskerk.

Inleidend wordt gesteld:
Op 20 februari jl. verscheen bij RTV Rijnmond een artikel over de groeiende overlast die
omwonenden van daklozen ervaren in de buurt van de Pauluskerk, waar overdag daklozen
terecht kunnen.1 De PvdA Rotterdam maken ons net als vele anderen in Rotterdam al
langer druk over de groeiende dakloosheid pleiten voor een humanere aanpak en voor
meer sociale huurwoningen.

In het artikel "(...)laat wethouder Ronald Buijt weten dat hij met de omwonenden gaat
praten. Daarnaast wijst hij naar de Pauluskerk: "De overlast zal niet alleen met de
omwonenden besproken worden, uiteraard ook met de Pauluskerk, omdat de overlast lijkt
te gaan over hun bezoekers. De Pauluskerk kijkt om naar een groep daklozen in Rotterdam
en de verantwoordelijkheid en betrokkenheid eindigt niet bij de voordeur van de
Pauluskerk." Dit is in onze ogen een omkering van verantwoordelijkheden.
De Pauluskerk zorgt voor opvang van mensen, omdat de gemeente zijn taak verwaarloost.

Tegelijkertijd zien we dat juist de Pauluskerk zijn verantwoordelijkheid en betrokkenheid
niet eindigt bij de voordeur: keer "op keer komen zij naar het stadhuis om aandacht te
vragen voor de problemen die er zijn en dragen zij oplossingen aan. De reactie van het
college is hierop steevast afhoudend; het college zet in op handhaving en beboeten in
plaats van de achterliggende problemen onder ogen te willen zien.

Wij verbazen ons over de reactie van de wethouder en hebben daarom hieronder een
aantal vragen naar aanleiding van dit artikel in het Rijnmond:

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

1 Omwonenden Pauluskerk zijn overlastgevende daklozen zat: 'Er moet permanente opvang komen'
- Rijnmond
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Vraag 1:
Bent u het met ons eens dat de Pauluskerk vanuit betrokkenheid en gevoel van
verantwoordelijkheid aandacht vraagt bij de gemeente voor de problemen die
daklozen en bewoners ervaren en oplossingen daarvoor aandraagt?

Vraag 2:
Als het antwoord op vraag 1 nee is, waarom niet en hoe ziet u dit dan wel?

Antwoord vraag 1 en vraag 2
Het college vertrouwt erop dat de Pauluskerk vanuit betrokkenheid en een gevoel van
verantwoordelijkheid aandacht vraagt bij de gemeente voor de problemen die daklozen
en bewoners ervaren en oplossingen daarvoor aandraagt.

Vraag 3:
Is het college bereid om in gesprek met de Pauluskerk samen tot een oplossing te
komen en daar ook de eigen verantwoordelijkheid en betrokkenheid bespreekbaar te
maken? Voor de overlast van daklozen rondom de kerk.

Antwoord:
Zoals ook beschreven staat in het Actieplan Buitenslapers, gaat het college met de
Pauluskerk (en omwonenden van de kerk) in gesprek om samen tot een oplossing te
komen voor de overlastproblematiek. Dit is in het verleden ook vaker gedaan. Tijdens
dergelijke gesprekken is aandacht voor ieders rol, mogelijkheden en
verantwoordelijkheden met betrekking tot de problematiek.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,

De secretaris, De burgemeester,

A. Aboutaleb


